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Emilia Bjuggren (S) har i en interpellation frågat mig varför staden 
saknar en modell för att beräkna miljö- och klimatpåverkan från maten 
samt stadsövergripande mål och indikatorer både i budget 2020 och 
budget 2021. I sin interpellation framställer Emilia följande tre frågor:  
 
1. Varför dröjer modellen för att beräkna, följa upp och redovisa 

miljö- och klimatpåverkan från stadens måltider? 
 
2. När kommer modellen för att beräkna, följa upp och redovisa 

miljö- och klimatpåverkan från stadens måltider att bli klar? 
 
3. Kommer majoritetens budget för år 2022 innehålla några mål och 

indikatorer förexempelvis koldioxidutsläpp från stadens måltider? 
 
Kommunfullmäktige antog 2019 Strategi för god hälsosam och kli-
matsmart mat. Därefter gavs Miljö- och hälsoskyddsnämnden i upp-
drag att ta fram mått och mätmetoder för att göra det möjligt att be-
räkna och redovisa klimatpåverkan från den mat som staden köper in, 
tillagar och serverar i måltidsverksamheterna.  Under samma period 
togs ett förslag fram för mått och en mätmetod för att beräkna klimat-
påverkan från stadens totala inköp av livsmedel.  
 
Måttet klimatpåverkan från upphandlade livsmedel och måltider (med 
måltider avses inköpta livsmedel till måltider) har därmed ingått i sta-
dens budget 2020 och 2021 som en av kommunfullmäktiges indikato-
rer och som indikator i miljöprogrammet 2020-2023.  
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Gällande mätmetod för klimatpåverkan från upphandlade måltider ut-
reds frågan om möjligheterna till en generell kravställning för stadens 
måltidsupphandlingar som inkluderar klimatkrav.  Uppdraget beräk-
nas slutföras under 2021.  
 

 
 
Stockholm den 18 september  
 
 
Anna König Jerlmyr 


